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INTERPELACJA 88/2021/NMC
kradzieże płyt pamiątkowych

Szanowny Panie Prezydencie!

1.  W  związku  z  nasilonymi  zuchwałymi  kradzieżami  pamiątkowych  brązowych  płyt  chodnikowych  z

posadzki ul. Najświętszej Marii Panny oraz z płyty Rynku zwracam się do Pana z propozycją by przez swoją
stronę na facebooku lub przez lokalne media wydał Pan oświadczenie o przyznaniu nagrody w wysokości

10.000zł za pomoc w odzyskaniu tablic i schwytaniu złodziei, którzy dopuścili się tych kradzieży.

Koszt skradzionych tablic i tak przewyższa zaproponowaną kwotę nagrody.

1m2 płaskorzeźby u samego odlewnika to koszt ok. 20.000zł i cena ta nie uwzględnia kosztu wykonania

matrycy przez artystę który być może jest większy nawet od kosztu odlewnika.

Wykonanie matrycy polega na wykonaniu płaskorzeźby z gliny, z której wykonuje się 'negatyw' gipsowy, z

którego wykonuje się płaskorzeźbę gipsową,  którą rzeźbiarz doszczegóławia i tak przygotowaną gipsową
matrycę przekazuje się do odlewnika.

Mając na uwadze powyższe cena skradzionych płyt prawdopodobnie już przewyższa 30 a nawet 40 tys. zł.

2.  Ze  względu  na  to,  że  zarówno  Rynek  jak  i  ul.  Najświętszej  Marii  Panny  nie  jest  wystarczająco

zabezpieczona zasięgiem miejskiego monitoringu, a sama jakość  obrazu monitoringu pozostawia dużo do

życzenia, proszę o odpowiednie zabezpieczenie pozostałych płyt, które prawdopodobnie w dalszym ciągu

będą rozkradane. Płyty mocowane są w warstwie kostki granitowej posadzki chodnika na podbudowie, która

nie jest trwale połączona z płytami w postaci głębokiej wylewki betonowej.

Spód płyt prawdopodobnie nie ma kotew. Proszę zatem o zlecenie wykonania stosownego zabezpieczenia

pozostałych płyt  pamiątkowych poprzez montaż  kotew do spodu płyt  i   utwierdzenie  płyt  w kielichach

betonowych. Wykonanie takiego zabezpieczenia przez kompetentną  3 osobową  ekipę  da się  wykonać  w

kilka-kilkanaście godzin przy odpowiednim przygotowaniu i daje 100% gwarancję  zabezpieczenia  przed

dalszym rozkradaniem płyt.

3. Proszę o udzielenie informacji jak miejsca po skradzionych tablicach będą zaślepione. Czy przewiduje

Pan zlecenie wykonania kopii skradzionych płyt?

4.  Do  czasu  wykonania  opisanego  wyżej  lub  innego  zabezpieczenia  proponuję  najprostsze  możliwe

rozwiązanie,  by albo kierowcy floty Urzędu Miasta  zamiast  na parkingu przy  Placu  Słowiańskim,  albo

Strażnicy Miejscy zamiast na parkingu bazy przy Al. Rzeczypospolitej samochody służbowe pozostawiali na

noc  zaparkowane  na  ul.  Najświętszej  Marii  Panny  w  miejscu  jeszcze  ocalałych  płyt  pamiątkowych

uniemożliwiając ich dalsze rozkradanie.  Pomysł być  może śmieszny, ale niech Pana administracja sama

wyliczy ile pieniędzy kosztuje każdorazowa kradzież płyty pamiątkowej i czy warto dalej ryzykować.

Biorąc  pod  uwagę  fakt  od  ilu  lat  radni  we  wnioskach  budżetowych  zabiegają  o  rozbudowę  systemu

monitoringu miejskiego i obserwując słomiany zapał Pana administracji w realizacji tego zadania, to nie

sądzę by rozbudowa monitoringu nastąpiła prędzej niż wszystkie płyty zostaną skradzione pocięte na złom i

sprzedane  w  skupie,  dlatego  PROSZĘ  NATYCHMIAST  PODJĄĆ  JAKIEKOLWIEK  DZIAŁANIA

MAJĄCE  ZAPOBIEC  DALSZEMU  ROZKRADANIU  PŁYT  PAMIĄTKOWYCH!!!  W  któryś  ze

sposobów przeze mnie zaproponowanych lub w inny - byle skuteczny.

Z poważaniem


